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1. Mötets öppnade

• Roy Kannerstål hälsade alla välkomna (61 st) och förklarade därmed mötet öppnat.

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet

• Roy Kannerstål valdes som ordförande och Ragnar Landberg valdes till sekreterare

3. Presentation av sektionsstyrelsen

• För nytillkomna medlemmar presenterade sig Snedskärssektionens styrelse.  
Styrelsen består av fem personer med olika ansvarsområden enl.nedan.

Ordförande: Roy Kannerstål
Ekonomiansvarig: Björn Björkman
Fastighetsansvarig: Malin Bodén
Bryggor, Bojar, Tillfartsvägar: Jan-Erik Pettersson
Tilldelning båtplatser/Jolleförvaring: Leif Widlund
Administration/Sekreterare: Ragnar Landberg

4. Resultat för förra årets säsong (beläggning, ekonomi, gästnätter)

• Björn presenterade budget och resultat för 2013. Budget och resultat stämde väl 
överens. (Poster som sticker ut och ej budgeterade är Inköp av ny hamnkaptens-
telefon 3000:- kr. och ny motor till Askeladden 16.000:- kr).
Platshyran har inbringat 160.000:- kr. Resultat efter avskrivningar +52.000:- kr.

• Totalt har vi haft 711 gästnätter. Efter svenska gäster är gäster från Tyskland klart 
flest med 124 gästnätter, därefter kommer Holland med 23 gästnätter, Danmark 12 
gästnätter, Finland 3 gästnätter samt en gäst från Norge.
Vid maximalt utnyttjade av lediga (gröna) platser skulle vi kunna ha c:a 1.000 – 
1.100 gästnätter. En ej vetenskaplig mätning har gjorts beträffande betalningsviljan 
hos våra gäster. Mätningen gjordes under en vecka i juli. Vi uppskattar att 
betalningsviljan ligger på >90 % vilket är ett bra resultat.
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5. Allmänna kommentarer om hur allt fungerat. Förslag till förbättringar/ändringar

• Styrelsen har upprättat en verksamhetsplan som stöd för verksamheten. Planen har
styrelsen följt. Bl. a. hade vi en träff med samtliga hamnkaptener i november 2013 
som fick en mangrann uppslutning. Avsikten med träffen var att få fram synpunkter 
om vad som varit bra och/eller mindre bra samt att få till ett gemensamt arbetssätt.

Ett informationsblad har tagits fram och översatts till engelska och tyska som hamn-
kaptenerna överlämnar till gästerna tillsammans med kuvert för avgiften.

6. Beläggning i hamnen. Aktuellt läge i listan. Jollar

• Beläggningen i hamnen är god. I nuläget finns 1 + ev. ytterligare 1 plats ledig och 1 
boj + ev. ytterligare 1 boj ledig. För närvarande har vi 20 st som står på kö.

För att så tidigt som möjligt få besked från platsinnehavarna om de vill ha platsen 
kvar gick Leif ut med mail till alla redan i november 2013. Detta för att kunna fördela
platserna så tidigt som möjligt och på så sätt fylla på från väntelistan innan de bokar
sig för plats i någon annan hamn. Svarsfrekvensen på mailet föll väl ut, mer än 90%
svarade.

Beträffande jollarna så kommer de jollar som inte är uppmärkta med namn och/eller
inte är i brukbart skick flyttas till parkeringsplatsen på vårens arbetsdagar. De jollar 
som är kvar på parkeringen vid höststängningen i oktober betraktas som övergivna 
och kommer transporteras bort för destruktion.
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7. Vatten- och avloppsfrågan

• På begäran av BSS huvudstyrelse har vatten- och avloppsfrågan för Snedskär 
tagits upp på nytt.
För några år sedan sammanställde Mats Johansson en förstudie med olika 
alternativ som kunde komma ifråga för att lösa frågan.
Mats fick uppdrag av Snedskärsstyrelsen att uppdatera materialet och presentera 
på mötet. Vad som framkom av presentationen var att enda alternativet är 
anslutning till kommunalt vatten/avlopp eller inte göra något alls, alltså fortsätta med
latrintömning som tidigare.
Mötet röstade genom handuppräckning på två alternativ:
1. Inte göra något alls dvs lämna denna fråga för gott.
2. Gå vidare med frågan.
Med god majoritet beslutade mötet att gå vidare med alternativ 2.

Ansökan om LOVA-bidrag är återigen inskickad på anmodan från Länsstyrelsen. Ett
godkänt LOVA-bidrag har en betydande påverkan på kostnaden.

8. Föredragning av vårens arbetsuppgifter

• Många av vårens arbetsuppgifter är återkommande varje år såsom kontroll 
kättingbrunnar C- bryggan och bojstenar, olja bryggor och spångar. Städning 
klubbhus, sjöstugan och hamnkaptenshus. Utöver de normala vårsysslorna ska nya
eluttag monteras på C-bryggan. Uppsättning av brandsläckare. Utslagsvask med 
tryckvatten skall ersätta handfat och vattenkanna. Nytt jolleställ och cykelgarage 
skall byggas. Köksfläkt i klubbhuset samt timer för spisen monteras. Sjövattendusch
vid bastun.

9. Övriga frågor

• Sophämtning startar vecka 19 och pågår till vecka 39. För dom som kommer ut före
vecka 19 gäller att de får ta med sig soporna hem.

• Synpunkter framkom på belysningen längs med bryggan (globerna) och att de 
bländade när man går på bryggan, ljuset borde var riktat neråt. Ett förslag som kom 
upp var att måla överdelen på globerna med svart färg.
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• Hjärtstartare.
Malin har undersökt marknaden vad gäller hjärtstartare. Det finns ett antal olika 
modeller med likartad funktion. Samtliga hjärtstartare är självinstruerande. Priset 
med div. tillbehör ligger på c:a 20.000 – 25.000:- kr. Någon form av utbildning i hjärt
-och lungräddning samt på hjärtstartaren bör utredas. Ett förslag var att några 
medlemmar och exempelvis hamnkaptenerna går utbildning för att sedan 
vidareutbilda övriga.

10. Mötets avslutande

• Ordförande tackade alla närvarande för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Roy Kannerstål Ragnar Landberg
Ordförande Protokollförare

Roy Kannerstål Ragnar Landberg
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